



SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND PUBLIC NOTICE

22/25

25 July 2025

Vet Visit to Christmas Island

The Shire of Christmas Island advises that a vet team has been engaged to deliver a neutering and chipping program for cats from August 8th to 15th 2025.

The Shire advises that the standing Cat Local Laws (2018) in effect require the neutering and chipping of cats to be eligible for pet registration. The Shire seeks to encourage responsible cat ownership after consideration of community feedback on the matter over a significant amount of time. It thus passed a resolution at the 22nd July Ordinary Council Meeting to endorse discretion in the enforcement of the Cat Local Law (2018) for the month of August 2025 to facilitate the vet visit.

The Shire of Christmas Island encourages households that presently may own unregistered cats to come forward during this vet visit. There is a restriction of two cats able to be registered per household under the Cat Local Law (2018).

A mandatory workshop on cat ownership is scheduled for 10am – 11.30am Saturday August 9th 2025 at the council chambers at the George Fam building. The Shire requests interested households to register their interest in attending the workshop through a sign-up sheet at the Shire front desk during office hours from August 1st. This will help inform us how many copies of the learning material need to be printed for the workshop.

All households who are considering utilizing the vet services in August must attend. Households will be refused vet services unless they attend the mandatory workshop or otherwise make arrangements with the Shire CEO to obtain the learning material covered. For more information please contact the Acting Shire CEO Chris Su at chris@shire.gov.cx, 9164 8300 (237) or at the George Fam Building during office hours.

Chris Su
Acting Chief Executive Officer



圣诞岛郡 公告

22/25

2025 年 7 月 25 日

圣诞岛的兽医巡诊

圣诞岛郡政府通知，政府已聘请兽医团队于 2025 年 8 月 8 日至 15 日期间开展猫咪绝育和芯片植入计划。

郡政府提醒，现行《猫咪地方法律（2018）》要求猫咪必须完成绝育和芯片植入才有资格进行宠物登记。经过长期考虑社区对该问题的反馈，郡政府旨在鼓励负责任的养猫行为，因此在 7 月 22 日的普通议会会议上通过决议，批准在 2025 年 8 月期间对《猫咪地方法律（2018）》的执法采取酌情处理，以便利此次兽医访问。

圣诞岛郡政府鼓励目前可能拥有未登记猫咪的家庭在本次兽医访问期间前来登记。根据《猫咪地方法律（2018）》，每户最多只能登记两只猫咪。

关于养猫责任的强制性研讨会定于 2025 年 8 月 9 日星期六上午 10 点至 11 点 30 分在 George Fam 大厦的议会厅举行。郡政府请有意参加的家庭从 8 月 1 日起在办公时间到郡政府前台通过签到表登记参加意向。这将帮助我们确定需要为研讨会印制多少份学习材料。

所有考虑在 8 月使用兽医服务的家庭都必须参加。除非家庭参加强制性研讨会或与郡政府首席执行官另行安排获取学习材料，**否则将无法获得兽医服务。**

如需更多信息，请联系代理郡政府首席执行官克里斯·苏（Chris Su），邮箱：chris@shire.gov.cx，电话：9164 8300 (237)，或在办公时间前往乔治·法姆大厦（George Fam Building）咨询。

Chris Su
Acting Chief Executive Officer



SHIRE PULAU KRISMAS NOTIS UMUM

22/25

25 July 2025

Lawatan doktor haiwan ke Pulau Krismas

Shire Pulau Krismas menasihatkan bahawa pasukan doktor haiwan telah terlibat untuk menyampaikan program mengebiri dan sunatan kucing dari 8 hingga 15 Ogos 2025.

Shire menasihatkan bahawa Undang-undang Tempatan Kucing (2018) yang masih berkuat kuasa memerlukan pengebirian dan persunatan kucing untuk layak untuk pendaftaran haiwan kesayangan. Shire berusaha untuk menggalakkan pemilikan kucing yang bertanggungjawab selepas mempertimbangkan maklum balas komuniti mengenai perkara itu dalam jangka masa yang panjang. Oleh itu, ia meluluskan resolusi pada Mesyuarat Majlis Biasa 22 Julai untuk mengesahkan budi bicara dalam penguatkuasaan Undang-undang Tempatan Kucing (2018) bagi bulan Ogos 2025 untuk memudahkan lawatan doktor haiwan.

Shire Pulau Krismas menggalakkan isi rumah yang pada masa ini mungkin memiliki kucing tidak berdaftar untuk tampil ke hadapan semasa lawatan doktor haiwan ini. Terdapat sekatan dua kucing yang boleh didaftarkan bagi setiap isi rumah di bawah Undang-undang Tempatan Kucing (2018).

Workshop wajib mengenai pemilikan kucing dijadualkan pada 10 pagi – 11.30 pagi Sabtu 9 Ogos 2025 di dewan majlis di bangunan George Fam. Shire meminta isi rumah yang berminat untuk mendaftarkan minat mereka untuk menghadiri Workshop melalui helaian pendaftaran di kaunter penerimaan tetamu Shire pada waktu pejabat mulai 1 Ogos. Ini akan membantu memaklumkan kami berapa banyak salinan bahan pembelajaran yang perlu dicetak untuk workshopnya.

Semua isi rumah yang sedang mempertimbangkan untuk menggunakan perkhidmatan doktor haiwan pada bulan Ogos mesti hadir.

Anda akan ditolak perkhidmatan doktor haiwan melainkan mereka menghadiri workshop wajib atau sebaliknya membuat perjanjian dengan Ketua Pegawai Eksekutif Shire untuk mendapatkan bahan pembelajaran yang dilindungi.

Untuk maklumat lanjut sila hubungi Pemangku Ketua Pegawai Eksekutif Shire Chris Su di chris@shire.gov.cx , 9164 8300 (237) atau di Bangunan George Fam pada waktu pejabat.

Chris Su
Acting Chief Executive Officer